
Fundacja Przystań w Naturze 
 
 
Fundacja Przystań w Naturze 
w skrócie Fundacja jest w Kielcach. 
 
 
 
 
Tu jest Biuro Fundacji: 
ul. Wojska Polskiego 52 
Kielce 
w budynku Centrum Organizacji 
Pozarządowych 
wejście od parkingu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Do Fundacji można: 

 

●​ napisać na adres e-mail: info@przystanwnaturze.pl 
●​ zadzwonić pod numer: 502 249 176 lub 728 344 846 
●​ napisać pismo i wysłać na adres biura: 

Fundacja Przystań w Naturze 
ul. Wojska Polskiego 52 
25-389 Kielce 

 
 



Co robi Fundacja? 
 
Fundacja pracuje z dziećmi i rodzinami. 
 
Fundacja prowadzi przedszkole i szkołę. 
 
 
 
 
 
Niepubliczne Przedszkole Leśne 
“Dziupla” 
 
W przedszkolu leśnym dzieci bawią  
się i uczą na dworze i w lesie. 
 
 
 
 
 
 
To jest szefowa przedszkola. 
 
 
Edyta Karnas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Szkoła Leśna Podstawowa 
 
 
W szkole leśnej starsze dzieci uczą się i 
bawią w lesie, na zewnątrz i w salach. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
To jest szefowa szkoły. 
 
 
Katarzyna Wołowska 
 


